
Formandens beretning 2024/2025
Egegårdens Haveby

Vi har holdt 8 møde siden sidste generalforsamling.
Foreningen har 84 medlemmer
Vejlauget har 86 medlemmer

Praktiske opgaver
Til kommunikation mellem os har vi 2 facebook-sider. Egegårdens Haveby G/F
Og Børnene i Egegårdskvarteret. 
Derudover har vi i år fået ny hjemmeside. Den er billigere end den tidligere, men lige så funktionel 
og sikker. Vi har i den fået en ny mail, hvorfra bestyrelsen fremadrettet vil sende information. Det 
er Kristoffer Halse is. 12A, der står for hjemmesiden. Mailen har vist sig at have udfordringer, så 
visse medlemmer først har fået mails flere dage efter, de er afsendt. Kristoffer er ved at undersøge 
problemet.
Vi har et Vejlaug sammen med grundejerforeningen Egegården. Stine Tarhan er formand og vil 
fortælle om det under et kommende punkt.
Vi har hvert år godkendt et regnskab. Vi vil foreslå at vi hvert år også får forelagt et forventet 
budget. Det skal ikke godkendes, fordi der kan komme uforudsete udgifter, men det skal være et 
pejlemærke for bestyrelsen arbejde det kommende år. Budgettet har et særskilt punkt på 
dagsorden.

Påvirke udseende af vores område
Sidste år skrev vi til 5 medlemmer, som havde en nedlagt indkørsel. 2 har reageret – en har endda 
bekostet en helt ny indkørsel.
Hos de sidste 3 er der ikke reageret. Vi vil i bestyrelsen gerne vide, om generalforsamlingen 
ønsker, at vi skal gå videre med det til kommunen, eller lade det fare.
Vi får i bestyrelsen i ny og næ henvendelser om, om vi vil godkende eller give dispensation til 
dette og hint. Bestyrelsen har ingen myndighed, så vores eneste mulighed er ligesom alle andre 
grundejere at kontakte kommunen.
Vi har de sidste 2 år brugt ca. 60.000 på vejbanevedligehold. Da vores kontingent udgjorde ca. 
40.000 i samme periode, har vi taget 20.000 fra kassen. Det betyder, at kassen nu er tom. 
Det er ca. 10 år siden grundejerne bekostede en hel ny belægning. Hvis revner og huller ikke 
repareres løbende, vil vi om et lille antal år skulle bekoste en helt ny belægning. Løbende 
vedligehold er billigere, og vi ved, at der vil komme løbende reparationer fremover, så vi har et 
særskilt pkt på om fremtidig finansiering.

Der er ind imellem tvivl, hvad Vejlauget står for, og hvad foreningen står for. Vejlauget står for 
glatførebekæmpelse, fejning og brøndrensning. Grundejerforeningen står for vejbane-
vedligeholdelse.
Vi har undersøgt prisen for fartdæmpende bump også det er med i et særskilt punkt.
Vi har indgået en lejeaftale med kommunen om et lille stykke jord i Egegårdsparken, hvor der i 
løbet af året vil blive opstillet en legeplads for de mindste. Der er indgået aftale med et firma om 
opsættelse af en naturlegeplads.
Bestyrelsen afsatte for år tilbage 40.000 til en sådan legeplads, grundejerforeningen Egegården 
bidrager med 30.000, Ørholm Brugs med 10.000 og så har grundejerne bidraget frivilligt med 
yderlige 25.000, tusind tak for det.
Driftsudgifterne som består af leje, forsikring og tilsyn beløber sig til ca. 6.000. Det hæfter vi for. 
Grundejerforeningen Egegården vil drøfte på deres generalforsamling, om de vil være medlejere.



Hjælpe hinanden
Vi har sammen med vores 2 naboforeninger Læsøvej og Egegården en hjerterstarter på Isl. 14B. 
Bjørn Rasmussen er tovholder for os. Der har været afholdt et vellykket kursus for hjerteløbere. 
Kurset vil formodentlig blive gentaget om et år eller 2.

Socialt samvær
Annemarie Arlyk og Bjarne Jensen sj 32 står for vores spiseklub. Vi mødes 3 gange forår og 3 
gange efterår på lokale restauranter. Det er altid hyggeligt, så kom og vær med. Datoerne kan I se 
på hjemmesiden og så bliver der sendt invitation ud.
Hvert år står Søren Reinholdt fy 22 for affaldsindsamling. Vi får udleveret en pose og kan låne en 
gribetang, derefter deler vi os op i forhold til områder og samler ind en times tid. Søren sørger for 
øl og vand at slutte af på. Efterfølgende sorterer og vejer han skraldet efter gældende regler. Tak 
for det Søren og mød endelig op. Det er hyggeligt og godt for vores område. I år sker det på lørdag 
den 29.3
Også i år har en børnefamilie stået for at afholde fastelavn. Tak til Kristoffer og Sonja is. 12A
For første gang har et par familier, Cecilie og Camilla isl 7 a og b arrangeret et loppemarked. 
Mange var med og der kom mange gæster både fra området og udefra. Tusind tak for det initiativ.
Om sommeren har vi et lille petanque-hold. Vi giver besked, når vi starter igen. Vi vil meget gerne 
have mange flere med. Det er en time om ugen, så det er til at overse og vi er superhyggeligt 
selskab, når vi selv skal sige det.
I de sidste mange år har der været afholdt sommerfest i Egegårdsparken med telte og 
fællesspisning en lørdag i august. Christina og Henrik fra Fynsvej har stået for det i mange år. De 
sidste 2 år er det ikke lykkedes at få et festudvalg til at stå for arrangementet. 2023 stod 
bestyrelsen for festen. 2024 var de fleste tilmeldte børnefamilier, så vi ændrede det til at være et 
eftermiddagsarrangement. 
I bestyrelsen håber vi meget på en sommerfest igen i år, for det har altid været hyggeligt. Men 
noget kunne tyde på, at der skal en fornyelse til. Vi har hørt, at nogle synes, at festen dør ud, når 
børnefamilierne går hjem. Det er jo mange timer før vi gamle plejer at gå hjem – men det giver 
halvtomme borde. Måske kunne man lave en børnefamilieafdeling og en for de lidt ældre – måske 
er det noget helt andet der skal til. I et antal år fik vi helstegt pattegris – det trak vist mange til, når 
bare der var salat til dem, der ikke havde lyst til gris. Hvis det skal gentages, skal der være ret 
mange deltagere, og man skal melde sig til i god tid. Måske kunne street food også være en 
mulighed, men det kræver nok også mange deltagere. 
Men vi vil gerne have en drøftelse af, hvordan en velbesøgt sommerfest kan arrangeres for både 
børn, forældre og dem, hvor børnene er flyttet hjemmefra.


